

報讀在香港開辦的 非本地課程須知

Important Notes for Enrolling in Non-local Courses Conducted in Hong Kong



報讀非本地課程前須注意的事項：

Points to note before enrolling in non-local courses -

- ★ 瀏覽非本地課程註冊處網頁 (www.edb.gov.hk/ncr)
Visit the Non-local Courses Registry's website at www.edb.gov.hk/ncr
- ★ 選讀根據《非本地高等及專業教育(規管)條例》(第493章) 經註冊或獲豁免註冊的課程
Choose courses which are registered or exempted from registration under the

- ★ 瀏覽資歷名冊網頁(www.hkqr.gov.hk)，查閱已通過本地評審的課程
Check the Qualifications Register at www.hkqr.gov.hk for courses which are locally accredited
- ★ 留意純遙距學習課程無須根據《條例》註冊或豁免註冊
Note that purely distance learning courses are not required to be registered / exempted under the Ordinance
- ★ 查明繳款安排及退款辦法
Check the payment arrangements and refund policy
- ★ 在簽署任何文件或繳交款項前要先想清楚，及於繳款後向課程主辦者索取收據
Think carefully before signing any documents or making payments, and obtain receipts from the course operator after payment(s)

個別僱主可酌情決定是否承認非本地課程可令學員獲取的任何資格
It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which a non-local course may lead



教育局
Education Bureau

查詢熱線 Enquiry Hotlines: **2520 0255 / 2520 0559**

查詢電郵 Enquiry Email: **enquiry_ncr@edb.gov.hk**



供學生參閱的資料
Information for Students